

N A T O ————  ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599  
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE(92)77

17 September 1992

VISIT TO NATO BY THE POLITICAL AND DEFENCE COMMITTEES  
OF THE ASSEMBLY OF THE WESTERN EUROPEAN UNION

The Political and Defence Committees of the Assembly of the Western European Union (WEU) will visit NATO on 23 September 1992.

The two Committees will be received by the Secretary General, Mr. Manfred Wörner, and will take part in a discussion with the Permanent Representatives to the North Atlantic Council. They will hear briefings presented by experts on subjects of common interest to the two institutions.

This visit reflects the spirit of transparency and complementarity between NATO and the WEU, advocated in the Declaration issued by the Heads of State and Government at the Alliance Summit in Rome on 8 November 1991, and of the communiqués issued at the meetings of NATO Ministers of Foreign Affairs in Brussels on 19 December 1991 and in Oslo on 4 June 1992.

-----

COMMUNIQUE DE PRESSE(92)77

17 septembre 1992

VISITE A L'OTAN DES COMMISSIONS POLITIQUE ET DE LA DEFENSE  
DE L'ASSEMBLEE DE L'UNION DE L'EUROPE OCCIDENTALE

Les commissions, Politique et de la Défense, de l'Assemblée de l'Union de l'Europe Occidentale (UEO) effectueront une visite au siège de l'OTAN le 23 septembre 1992.

Les deux commissions seront reçues par le Secrétaire général, M. Manfred Wörner, et participeront à une discussion avec les représentants permanents auprès du Conseil de l'Atlantique Nord. Elles entendront des exposés présentés par des experts sur des sujets d'intérêt commun aux deux institutions.

Cette visite s'inscrit dans l'esprit de transparence et de complémentarité entre l'OTAN et l'UEO de la déclaration publiée par les chefs d'Etat et de gouvernement au sommet de l'Alliance à Rome, le 8 novembre 1991, et des communiqués publiés à l'issue des réunions des ministres des Affaires étrangères de l'OTAN à Bruxelles, le 19 décembre 1991, et à Oslo le 4 juin 1992.